

EBT វិកាលដាលជំរោះ ឆ្នាំសិក្សា 2020-21 តិចកដល់ឆាប់ៗនេះ!



តើអត្ថប្រយោជន៍ការវិកាលដាល EBT ឬ P-EBT មានអ្វីខ្លះ?

ដោយសារតែ COVID-19, កុមារដែល មានសិទ្ធិទទួលបានអាហារដោយឥតគិតថ្លៃ ឬ តម្លៃបានកាត់បន្ថយនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ អាហារបន្ថែម។ អត្ថប្រយោជន៍អាហារ ទាំងនេះត្រូវបានហៅថា P-EBT។ អត្ថប្រយោជន៍ P-EBT ជួយគ្រួសារ រដ្ឋាភិបាលធានាបាននូវអាហារពេលសាលា បានបិទ ឬកាត់បន្ថយវត្តមានបុគ្គល។

តើអ្នកណាដែលមានសិទ្ធិទទួល?

កុមារតិមានសិទ្ធិទទួលអត្ថប្រយោជន៍ P-EBT ប្រសិនបើ ៖

- សាលារៀនរបស់ពួកគេត្រូវបានបិទ ឬត្រូវបានកាត់បន្ថយក្នុងម៉ោងវត្តមានជាបុគ្គល។
- ពួកគេមានសិទ្ធិទទួលអាហារនៅសាលារៀនដោយឥតគិតថ្លៃ ឬកាត់បន្ថយថ្លៃ។

តើបណ្តាគ្រួសារដាក់ពាក្យដោយរបៀបណា?

ដំណើរការ ៖ គ្រួសារមិនចាំបាច់ដាក់ពាក្យសុំកម្មវិធី P-EBT ទេ! ប្រសិន បើកូនរបស់អ្នកមានសិទ្ធិទទួលអាហារដោយឥតគិតថ្លៃ ឬតម្លៃបានកាត់បន្ថយ ពួកគេអាចដាច់ដោយស្វ័យប្រវត្តិ។ គ្រួសារត្រូវតែធានាពីអាសយដ្ឋានផ្ទះ សំបុត្ររបស់ពួកគេនៅលើកសារជាមួយសាលារបស់កុមារ ហើយត្រូវ បានលើកទឹកចិត្តឱ្យបំពេញពាក្យសុំអាហារនៅសាលា ប្រសិនបើកូនរបស់ ពួកគេមិនទាន់ទទួលបានអាហារដោយឥតគិតថ្លៃ ឬតម្លៃត្រូវបានកាត់បន្ថយ នៅឡើយទេ។

តើបណ្តាគ្រួសារនឹងទទួលបានប៉ុន្មាន?

ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ខុសគ្នាដោយផ្អែកលើម៉ែត្រដាស់សិក្សានៃសាលារបស់កូន ពួកគេសម្រាប់ដែលបានផ្តល់និមួយៗ។ ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ប្រចាំខែនេះនឹង មានពី \$25 ដល់ \$123។

តើប័ណ្ណ P-EBT មានរូបរាងដូចម្តេច?

មើលសំបុត្រសម្រាប់ប័ណ្ណដែលមានរូបរាងដូចនេះ!

ប័ណ្ណ P-EBT
គឺដោយឡែកពី
និងមិនជំនួសឱ្យប័ណ្ណ
អាហារ ឬសាច់ប្រាក់
(Quest) EBT ទេ។



តើប័ណ្ណ P-EBT នឹងមកដល់នៅពេលណា?

កុមារដែលមានសិទ្ធិត្រូវតែរំពឹងថាទទួលបានការផ្តល់ដំណឹងនៅចុងខែមិនា ដែល នឹងមានព័ត៌មានបន្ថែម។ ប័ណ្ណ P-EBT នឹងផ្ញើតាមសំបុត្រដោយឡែក ក្នុងប៉ុន្មានសប្តាហ៍។

តើប័ណ្ណ P-EBT ត្រូវបានប្រើយ៉ាងដូចម្តេច?

ប័ណ្ណ P-EBT អាចត្រូវបានប្រើដូចជាប័ណ្ណឥណទានដើម្បីទិញអាហារ ក្នុងហាងគ្រឿងទេស និងទីផ្សារកសិកម្មភាគច្រើន ឬទិញអាហារលើ បណ្តាញនៅ Amazon ឬ Walmart ។

តើគ្រួសារនឹងទទួលបានប័ណ្ណ P-EBT ថ្មីរៀងរាល់ខែដែរទេ?

ទេ គ្រួសារត្រូវតែរក្សា ប័ណ្ណ P-EBT របស់កុមារនីមួយៗ ធានារ៉ាប់រង ដំបូងនឹងរួមបញ្ចូលអត្ថប្រយោជន៍ចាប់ពីដើមឆ្នាំសិក្សា 2020-21 ដល់ខែមករា ឆ្នាំ 2021។ អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមអាចចេញប័ណ្ណរៀងរាល់ ពីរខែ ដល់ចុងឆ្នាំសិក្សាដរាបណាការអានស្នូសុខភាពសាធារណៈដំណើរ COVID-19 បន្ត។

ចូលមើល dshs.wa.gov/PEBT ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែម!

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការព័ត៌មាននេះជាភាសាផ្សេង សូមទូរស័ព្ទទៅ មជ្ឈមណ្ឌលទំនាក់ទំនង P-EBT តាមលេខ **833-518-0282**

បណ្តាគ្រួសារត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យចូលរួមក្នុងអាហារសាលារៀន **Grab-n-Go** បើទោះបីជាពួកគេមានអត្ថប្រយោជន៍ P-EBT ក៏ដោយ។

ស្តារប៉ននេះគឺជាអ្នកផ្តល់ឱកាសស្នើភាពគ្នា។

